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Abstract (en)
A suspended electrical lighting system has a fluorescent light tube (4) that has plug on connectors at each end (6) that are offered up to sockets
(12,14) that are located in holes (35) in a carrier panel (3). Mounted on the upper surface of the carrier is an electronic starter circuit module (5) that
is preassembled. This has an integral adapter stage (11) that has connecting pins that engage contact bushes (30) within a socket (9) that is fixed to
a mounting rail (2) secured to the ceiling. Extensions (15) have embedded power conductors that connect with the sockets in the carrier panel.

Abstract (de)
Eine elektronisches Vorschaltgerät (5), das zum Betreiben von Leuchtstofflampen (4) dient, ist insbesondere zur Montage an vormontierbaren
Lichtträgern (3) von Tragschienenleuchten (1) vorgesehen. Das Vorschaltgerät (5) weist ein Gehäuse auf, an dem vorzugsweise einstückig ein
Stecker oder eine Buchse angeformt ist, die als Steckkontaktmittel zur Aufnahme einer Lampenfassung (7) dient. Das Steckkontaktmittel dient als
Verbindungselement und hält die Fassung (7) ohne, dass diese weiterer Befestigungsmittel bedürfte. <IMAGE>
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